
 

N.V. Bank Nederlandse Gemeenten Den Haag nr 28.50.04.255  IBAN: NL24 BNGH 0285 0042 55  BIC: BNGHNL2G 
 

 

 
  

Graaf Wichman 10, 1276 KB Huizen Postbus 5, 1270 AA Huizen 
T 14 035  F (035) 528 14 15  E gemeente@huizen.nl  www.huizen.nl 
 

 

 
 
    

 
 
 
 
Leden van de raad 

      
Onderwerp: Raadsvergadering 16 

december a.s. 
Uw brief van :  Nummer :  

 Ons kenmerk : griff/jv Toestel nr : 4 96 

Huizen       : 9 december 2021  Uw kenmerk :  Bijlagen : div.  
  

 
 

Bij beantwoording van deze brief, graag datum, nummer en onderwerp vermelden. 
 
Geachte raadsleden, 
 
Hierbij ontvangt u de agenda en stukken voor de raadsvergadering van donderdag 16 december 
a.s., aanvang om 19.30 uur. 
 
Algemeen: maatregelen i.v.m. corona 
 
• Vanwege de coronamaatregelen wordt wel fysiek vergaderd maar met inachtneming van een 

onderlinge afstand van anderhalve meter. 
• Verzoek is om een mondkapje te dragen bij het binnenkomen en verlaten van de raadszaal voor 

aanvang en na afloop van de vergadering maar ook tijdens schorsingen. Alleen als u op uw plek 
zit hoeft geen mondkapje gedragen te worden. 
Tijdens eventuele schorsingen is het verzoek ook om de onderlinge afstand van anderhalve 
meter in acht te nemen. 

• De agendapunten zijn per portefeuillehouder geclusterd. De portefeuillehouders die niet het 
woord hoeven te voeren hebben tijdens de raadsvergadering een zitplaats op de gang rond de 
raadszaal. De portefeuillehouder die woordvoerder is bij één of meerdere agendapunten zal in de 
raadszaal plaats nemen. 

 
 
Aandachtspunten bij de agenda 
 
Agendapunt 7: Mededeling wethouder Hoelscher over tijdelijke opvang asielzoekers op hotelschip 
Na het verschijnen van deze mededeling is vanuit verschillende fracties gevraagd om behandeling 
ervan in de raadsvergadering van 16 december 2021. Reden waarom deze door de 
agendacommissie is opgenomen op de agenda. Voor behandeling gelden de reguliere twee 
spreektermijnen met de mogelijkheid om daarin ook vragen aan het college te stellen. 
 
Agendapunt 12: Vaststellen tarieven OZB en reinigingsheffingen 2022 
Dit voorstel is voorafgaand aan deze raadsbehandeling niet in de commissie behandeld. Dat heeft er 
mee te maken dat de informatie vervat in dit raadsvoorstel recent pas volledig beschikbaar is 
gekomen.  
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Dat dit voorstel in deze raadsvergadering zou worden aangeboden was al aangekondigd in het 
raadsvoorstel “Belastingmaatregelen 2022” zoals behandeld in de begrotingsraad van 28 oktober jl.. 
 
Agendapunt 14: Samenwerkingsafspraken MetropoolRegio Amsterdam 
Beslispunt 2 van dit voorstel luidt als volgt: “Eén lid en één plaatsvervangend lid voor de MRA-
raadtafel uit uw midden aanwijzen.” 
N.a.v. dit punt heeft ondergetekende bij mailbericht van 6-11 jl. een oproep aan de fracties gedaan 
om in de aanloop naar de commissie- en raadsbehandeling binnen de coalitie- en oppositiefracties te 
komen tot een voordracht voor de aanwijzing van kandidaten voor het vaste en plv. lid van de MRA-
raadtafel. 
Tijdens de behandeling van het voorstel in de commissie ABM van 2-12 jl. deed mevrouw Prins 
(VVD) het voorstel om Margot Leeuwin (PvdA) en Karin Rienstra (GroenLinks), beiden thans ook 
regioambassadeur, aan te wijzen als de Huizer vertegenwoordigers in de MRA-raadtafel. Het voorstel 
kon op de instemming van de aanwezige fractievertegenwoordigingen rekenen. 
 
Voor de raadsbehandeling betekent dit het volgende.  
Als het voorstel unaniem door de raad wordt ondersteund, dan kan de aanwijzing van Margot 
Leeuwin als lid en Karin Rienstra als plv. lid van de MRA-raadtafel bij acclamatie (dus zonder 
stemming) plaatsvinden.  
Als tijdens de raadsbehandeling blijkt dat het voorstel niet op de steun van alle fracties kan rekenen, 
dan zal schriftelijk gestemd moeten worden. Die stemming betreft dan een zogenaamde “vrije 
stemming”. Dat betekent dat alle raadsleden wordt gevraagd om op de stembriefjes de namen te 
vermelden van de twee raadsleden die men als lid van de MRA-raadtafel wil aanwijzen. Dat kunnen 
dan de namen zijn van Margot Leeuwin en Karin Rienstra, maar ook de naam van één of twee 
andere raadsleden. Uit de stemming zal dan moeten blijken welke raadsleden de meeste stemmen 
hebben verkregen en op grond daarvan aangewezen worden als vertegenwoordiger van de Huizer 
raad in de MRA-raadtafel. 
Omdat het een “vrije stemming” is, mogen Margot Leeuwin en Karin Rienstra zelf ook deelnemen aan 
de stemming. 
 
De raad als podium voor het politieke debat 
 
De opzet van het Huizer vergaderstelsel is, dat de commissievergaderingen met name dienen om 
informatie over voorstellen op te halen bij het college, zodat mede op basis van die informatie tot een 
politiek oordeel kan worden gekomen. 
De raadsvergadering is vervolgens het podium waar op basis van die politieke oordeelsvorming het 
debat tussen de fracties plaatsvindt.  
Natuurlijk kan het zo zijn dat na de commissievergaderingen er nog bestuurlijke vragen zijn. Die 
kunnen ook in de raadsvergadering aan het college worden gesteld.  
Maar het accent in de raadsvergadering moet liggen op het politieke debat, dus op het verduidelijken 
van het eigen standpunt over een voorstel, en zo nodig ook op het elkaar bevragen en/of 
opmerkingen maken. Vragen kunnen ook gesteld worden door middel van interrupties. 
 
Bestuurlijk vragen worden in de raadsvergadering gesteld 
 
Bestuurlijke vragen gaan het college rechtstreeks aan en behoeven dus ook beantwoording door het 
college c.q. de portefeuillehouder. Bestuurlijke vragen veronderstellen een beoordeling en/of 
afweging door het college c.q. de portefeuillehouder. Het gaat dan om vragen als: waarom is in het 
beleid ook niet rekening gehouden met…?, Waarom heeft u niet gekozen voor het alternatief? Heeft 
uw college overwogen om….? Hoe kijkt uw college aan tegen…..? Ziet uw college mogelijkheden 
om…? 
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Bestuurlijke vragen worden in de regel alleen in de commissie gesteld, daar vindt immers ook het 
overleg met het college plaats. In de raad worden zoveel als mogelijk alleen nog die bestuurlijke 
vragen gesteld die niet eerder bij de commissiebehandeling gesteld konden worden. Het draagt er 
aan bij dat de raadsvergadering het platform is voor het politieke debat tussen de fracties, het 
etaleren van de politieke opvattingen van fracties over de voorliggende voorstellen en de uiteindelijke 
besluitvorming. 
 
Technische vragen worden buiten de raadsvergadering gesteld 
 
Technische vragen dienen in de periode voorafgaand aan de raadsvergadering aan de behandelend 
ambtenaren te worden gesteld.  
Bij technische vragen gaat het om weetjes, cijfers en feiten (bijvoorbeeld: hoe vaak is dit 
voorgekomen? hoeveel vergunningen zijn verstrekt? het cijfer op bladzijde…. klopt niet, de optelling 
op bladzijde… klopt niet, hoeveel personen hebben er aan deelgenomen? Wanneer gaat u er mee 
beginnen? Enzovoort.. 
Technische vragen kunnen rechtstreeks aan de behandelend ambtenaar worden gesteld. Hun 
contactgegevens (telefoonnummer en mailadres) staan vermeld op het raadsvoorstel. De 
behandelend ambtenaar zal de vragen altijd via de mail beantwoorden. De gevraagde informatie zal 
niet worden gedeeld met de overige raadsleden. 
 
 
      Hoogachtend, 
      De raadsgriffier, 
 
      w.g. 
 
      J. Veenstra 


